

姓 名	刘德营	性别	男	
职 称	副教授	系别	电气工程系	
教育经历	1986年在浙江大学获工学本科学位，2010年在南京农业大学获工学博士学位。			
联系方式	电话：025-58606585；邮箱： dylu@njau.edu.cn			
单位地址	南京市浦口区点将台路40号	邮编	210031	
研究领域	<ol style="list-style-type: none"> 1. 农业电子与信息技术； 2. 模式识别与自动控制。 			
社会兼职	全国拖拉机标准化技术委员会电器仪表专业分会（STC/TC140/SC2）成员			
承担项目	<ol style="list-style-type: none"> 1. 农业害虫灾变预警及防治决策支持系统的研究与开发（江苏省科技厅，项目号:BY2014095）； 2. 自动气象站采集器校验及其传感器检测系统(江苏省科技厅，项目号:BY2011112) 			
学术成果	国家发明专利3项。			
奖励荣誉				

Name	Deying Liu	Gender	Male	
Title	Associate Professor	Department	Electrical Engineering,	
Education Experience	Bachelor's degree of Engineering from Zhejiang University in 1986, Doctor's degree of Engineering from Nanjing Agricultural University in 2010.			
Contact Information	Telephone: +86-25-58606585 E-mail: dylu@njau.edu.cn			
Address	No. 40 Dianjiangtai Road, Pukou District, Nanjing, Jiangsu Province, China	Post code	210031	
Research field	1. Agricultural electronics and information technology. 2. Pattern recognition and automatic control.			
Social appointments	Member of Electrical Instrument Professional Branch (STC/TC140/SC2), National Tractor Standardization Technical Committee .			
Research projects	1. Research and development of decision support system for early warning and prevention of agricultural pest disaster (Science and Technology Department of Jiangsu Province, No. BY2014095). 2. Automatic weather station collector calibration and sensor detection system (Science and Technology Department of Jiangsu Province, No. BY2011112).			
Academic achievements	Three invention patents.			
Reward & honor				